

No. 50699

**Norway
and
European Economic Community**

Agreement between the European Economic Community and the Kingdom of Norway (with annex and protocols). Brussels, 14 May 1973

Entry into force: 1 July 1973, in accordance with article 36

Authentic texts: Danish, Dutch, English, French, German, Italian and Norwegian

Registration with the Secretariat of the United Nations: Council of the European Union,
1 April 2013

Only the authentic English and French texts of the Agreement are published herein. The annex and protocols are available online as part of the record. The other authentic texts of the Agreement are not published herein, in accordance with article 12 (2) of the General Assembly Regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended, and the publication practice of the Secretariat.

**Norvège
et
Communauté économique européenne**

Accord entre la Communauté économique européenne et le Royaume de Norvège (avec annexe et protocoles). Bruxelles, 14 mai 1973

Entrée en vigueur : 1^{er} juillet 1973, conformément à l'article 36

Textes authentiques : danois, néerlandais, anglais, français, allemand, italien et norvégien

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Conseil de
l'Union européenne, 1^{er} avril 2013

Seuls les textes authentiques anglais et français de l'Accord sont publiés ici. L'annexe et les protocoles sont disponibles dans le dossier en ligne. Les autres textes authentiques de l'Accord ne sont pas publiés ici, conformément aux dispositions du paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé, et à la pratique du Secrétariat dans le domaine des publications.